
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.85.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Seweryn Partyński zgłosił następujące 
pytania:  
1. Radny poinformował, że nastąpiła korekta projektu Centralnego Portu Komunikacyjnego, w którym 

zmniejszono jego skalę w ramach czego zrezygnowano ze szprychy nr 7 łączącej Tarnów z 
Warszawą, w związku z tym radny dopytuje czy podjęto kroki by temu zapobiec.  Szprycha ta miała 
skrócić czas przejazdu do Warszawy do 2 godz. 15 min., co było ogromną szansą do poprawy 
połączenia komunikacyjnego między tymi miastami.  

2. Zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Prezydenta Macieja Włodka, czy remont ulicy Tuchowskiej 
przebiega planowo? Czy należy się obawiać jakichś ewentualnych przesunięć? 

 


